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Spørgsmål nr. 207 (Alm. del) fra Folketingets Udvalg for Udlændinge- 

og Integrationspolitik: 

 

”Vil ministeren til Folketingets udvalg for Udlændinge- og In-

tegrationspolitik oversende skriftlig kommunikation, der kan 

belyse, hvor beslutningen om, at der via Justitsministeriets 

hjemmeside og e-mail-adresse skulle udsendes en pressemed-

delelse i anledning af offentliggørelsen af Udlændingestyrel-

sens fact finding-rapport om Eritrea, er truffet, samt hvorvidt 

ministeren selv har været inddraget i denne beslutning? 

Spørgsmålet ønskes besvaret forud for samråd om Eritrea, jf. 

UUI alm. del - samrådsspm. J-L.” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet modtog den 24. november 2014 Udlændingestyrelsens 

rapport om Eritrea. Justitsministeriet oversendte den 25. november 2014 

rapporten til Folketingets Udvalg for Udlændinge- og Integrationspolitik, 

jf. UUI (Alm. del), bilag 32. Justitsministeriet udsendte samme dag en 

pressemeddelelse om rapportens offentliggørelse.  

 

Pressemeddelelsen tog udgangspunkt i et notat udarbejdet af Udlændinge-

styrelsen, som blev fremsendt samtidig med rapporten. Notatet vedlægges 

til orientering.  

 

Der foreligger ingen skriftlig kommunikation, som belyser processen 

nærmere, men det kan oplyses, at det på et internt møde i ministeriet sam-

me dag blev besluttet at udarbejde udkast til pressemeddelelse, og at udka-

stet efterfølgende blev godkendt af ministeren.  

 


